
Protokół Nr XXXI/22

z sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego, która odbyła się w dniu 5 grudnia  2022r.             

w  Starostwie Powiatowym w Siemiatyczach i trwała od godz. 1000 do godz. 1145. 

W sesji uczestniczyło 15 radnych według załączonej listy obecności. Nieobecni byli: radna Irena 

Wysocka oraz radny Jerzy Górski.

W sesji uczestniczyli również:

1. Agata Androsiuk Sekretarz Powiatu

2. Teresa Kłopotowska Skarbnik Powiatu

3. Agnieszka Bolewska Iwaniuk korespondent Katolickiego Radia Podlasie.

W związku z wręczeniem odznaczeń państwowych w sesji Rady Powiatu udział wzięli:

1. Bohdan Paszkowski Wojewoda Podlaski

2. Walentyna Kwiatkowska Skarbnik Powiatu Siemiatyckiego w latach 1998 – 2022

3. Bożena Krzyżanowska Dyrektor Zespołu Szkół w Siemiatyczach

Obradom przewodniczył Przewodniczący Rady Powiatu Siemiatyckiego Henryk 

Boguszewski.

P – kt 1.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski otwierając XXXI sesję VI kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego serdecznie powitał obecnych na dzisiejszej sesji gości - Panie, które w dniu 

dzisiejszym uhonorowane zostaną odznaczeniami państwowymi przyznanymi przez Prezydenta 

Rzeczypospolitej Polskiej: Panią Walentynę Kwiatkowską wieloletnią Skarbnik Powiatu 

Siemiatyckiego oraz Panią Bożenę Krzyżanowską Dyrektor Zespołu Szkół w Siemiatyczach 

Przewodniczący Rady powitał państwa radnych, Starostę, Wicestarostę, członków Zarządu, 

Wiceprzewodniczącego Rady, Skarbnik Powiatu Panią Teresę Kłopotowską, Sekretarz Powiatu 

Panią Agatę Androsiuk, Panią Elżbietę Malinowską inspektor ds obsługi Rady, Piotra Pietrasiuka 

informatyka obsługującego naszą sesję oraz Katarzynę Bońko sekretarkę Zarządu i Agnieszkę 

Bolewską Iwaniuk reprezentującą media.

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził, że w dzisiejszej sesji  uczestniczy 

15 radnych, co stanowi quorum, przy którym Rada może obradować i podejmować prawomocne 

uchwały. 

P – kt 2.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który zgłosił wniosek o przesunięcie pkt 2 porządku obrad 

„Wręczenie odznaczeń państwowych” jako punkt 5 porządku obrad , po punkcie Sprawozdanie 

Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu powiatu między sesjami,  

pozostałe punkty ulegną przesunięciu. Związane jest to z tym, że Pan Wojewoda ma w tej chwili 

videokonferencję z Panem Premierem w związku z tym musimy przemodelować sesję. 

Starosta Marek Bobel zgłosił również wniosek o wprowadzenie w pkt 7 porządku obrad:

– podpunktu j/ projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace 
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konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na 

terenie powiatu siemiatyckiego.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy są inne propozycje 

zmian do porządku obrad?

Inne propozycje zmiany porządku obrad nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący 

Rady poddał pod głosowanie porządek obrad XXXI sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem zmian 

zaproponowanych przez Starostę.

Za przyjęciem porządku obrad XXXI sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem zmian 

zaproponowanych przez Starostę głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że porządek obrad XXXI sesji Rady Powiatu z uwzględnieniem 

zmian przyjęty został przy 15 głosach „za”, głosów „przeciw” i „wstrzymujących się” nie było.

Protokół głosowania jawnego w sprawie przyjęcia porządku obrad z uwzględnieniem zmian 

stanowi załącznik do protokołu.

Porządek obrad XXXI sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego przedstawia się następująco:

1. Otwarcie obrad

2. Przyjęcie porządku obrad

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji

4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu oraz pracy Zarządu Powiatu       

    między sesjami

5. Wręczenie odznaczeń państwowych

6. Analiza oświadczeń majątkowych.

7. Podjęcie uchwał w sprawach:

a) zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021 r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2022-2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022-2029;

b)  zmian w uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021 r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok;

c) zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w 

roku 2022;

d)  ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości kosztów

spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu w 2023 roku;

e) ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Siemiatycki;

f)   ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek ogólnodostępnych na 

terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r.

g) zmian w uchwale Nr XXX/225/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 14 października 2022 
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r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z organizacjami 

pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2023”;

h)  przyjęcia Statutu Związku Powiatowo-Gminnego „Nad Bugiem”;

i) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 

2023 rok

      j)   projektu uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace  

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do 

rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie 

powiatu siemiatyckiego

8. Sprawy różne, wolne wnioski i oświadczenia radnych.

9. Zamknięcie obrad.

P – kt 3.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  zwrócił się z pytaniem, czy ktoś   z  państwa  

radnych  chciałby wnieść   uwagi do protokołu z poprzedniej sesji?

Uwagi do protokołu z XXX sesji  Rady Powiatu Siemiatyckiego nie zostały zgłoszone.

Za przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół z poprzedniej sesji przyjęty został przy 15 głosach 

„za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów  „wstrzymujących się”. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia protokołu z poprzedniej sesji stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 4.

Głos zabrał Starosta Marek Bobel, który złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Powiatu 

oraz pracy Zarządu Powiatu między sesjami: „ Panie Przewodniczący, Wysoka Rado. Na ostatniej 

sesji Rady Powiatu Siemiatyckiego w dniu 14 października 2022 roku zostały podjęte uchwały w 

następujących sprawach:

a) zmian w uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 

2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2022 - 2029

b) zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w 

sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

c) przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o  działalności pożytku publicznego

i o wolontariacie w roku 2023”

d) wyrażenia zgody na ustanowienie służebności przejścia i przejazdu przez działkę o nr 

geod. 317/59 położoną w obrębie Czartajew gmina Siemiatycze

e) utworzenia Związku Powiatowo – Gminnego „Nad Bugiem”
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f) wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości

g) wyrażenia zgody na przystąpienie Powiatu Siemiatyckiego do realizacji zadania 

inwestycyjnego pn. „Budowa strzelnicy w Powiecie Siemiatyckim”.

   

Wszystkie uchwały przesłane zostały do organów nadzoru w trybie i na zasadach określonych w 

ustawie o samorządzie powiatowym. Na dzień dzisiejszy w stosunku do żadnej z uchwał organ 

nadzoru nie stwierdził naruszenia przepisów prawa lub innych wad powodujących ich nieważność.

Uchwała w sprawie  zmian w Uchwale Nr XXI/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 

22  grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok została 

przekazana  do Wydziału Finansowo Budżetowego do realizacji w toku bieżącej pracy. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd Powiatu odbył 3 posiedzenia podczas których zajmował się 

między innymi problematyką związaną z gospodarką finansową powiatu i jednostek 

organizacyjnych. 

W okresie sprawozdawczym Zarząd rozpatrzył i pozytywnie zaopiniował wnioski w sprawach 

finansowych podległych jednostek na podstawie których będą wprowadzone zmiany do budżetu 

powiatu.

Zarząd Powiatu rozpatrzył również:

– wniosek dyrektora SP ZOZ w Siemiatyczach o wyrażenie zgody na wycinkę trzech drzew w

związku z realizacją inwestycji pod nazwą „Przebudowa, rozbudowa, nadbudowa i zmiana 

sposobu użytkowania pomieszczeń po dawnej centralnej sterylizatorni na potrzeby oddziału

ortopedycznego oraz istniejących pomieszczeń kuchni w celu dostosowania do przepisów 

– wniosek rozpatrzono pozytywnie

– wniosek Dekanalnego Instytutu Kultury Prawosławnej w Siemiatyczach o wsparcie 

finansowe organizacji XIX Międzynarodowego Przeglądu Pieśni Religijnej i Paraliturgicznej 

– wniosek rozpatrzono pozytywnie

– wniosek PGE dystrybucja SA o wyrażenie zgody na dysponowanie nieruchomością na cele

budowlane i zgodę na budowę w pasie drogowym w działce o nr geod. 322/3 w obrębie 

Czartajew urządzeń elektroenergetycznych – wniosek rozpatrzono pozytywnie

– wniosek mieszkańca Gminy Grodzisk dotyczący wykonania remontu drogi prowadzącej od 

miejscowości Grodzisk przez Kozłowo do Korycin – wniosek rozpatrzono negatywnie

– wniosek mieszkańców gminy Brańsk dotyczący wykonania modernizacji drogi powiatowej 

1698B na odcinku Śpieszyn – Koryciny – wniosek rozpatrzono negatywnie

– wniosek mieszkańców wsi Wyczółki dotyczący wykonania utwardzenia drogi powiatowej 

przebiegającej przez wieś Wyczółki – wniosek rozpatrzono negatywnie

– wniosek dyrektora Powiatowego Zarządu Dróg o zatwierdzenie planu zimowego 

utrzymania dróg powiatowych w sezonie zimowym 2022/2023 - wniosek rozpatrzono 
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pozytywnie 

– wniosek o wykonanie remontu drogi powiatowej relacji Siemiatycze – Stacja Kolejowa – 

wniosek rozpatrzono negatywnie 

– wniosek kierownika PCPR Siemiatycze z prośbą o akceptację i przedstawienie Radzie 

Powiatu Siemiatyckiego zmian planu finansowego PFRON na rok 2022 celem uchwalenia –

wniosek rozpatrzono pozytywnie

– wniosek dyrektora PDPS w Siemiatyczach z prośbą o wyrażenie zgody na przyznanie 

nagród pieniężnych pracownikom w związku z Dniem Pracownika Socjalnego – wniosek 

rozpatrzono pozytywnie

Ponadto Zarząd Powiatu zapoznał się:

– z informacją o stanie realizacji zadań oświatowych Powiatu Siemiatyckiego w roku 

szkolnym 2021/2022

– opinią Komisji Finansowo – Budżetowej Rady Powiatu Siemiatyckiego w sprawie projektu 

budżetu powiatu na rok 2023

W okresie sprawozdawczym Zarząd podjął uchwały w następujących sprawach:

1. w sprawie zmian w budżecie Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok

2. w sprawie miesięcznego sprawozdania SP ZOZ w Siemiatyczach o przychodach, kosztach 

i wyniku finansowym oraz nakładach na środki trwałe za miesiąc wrzesień 2022 roku

3. w sprawie zatwierdzenia sprawozdania rzeczowo – finansowego z realizacji zadań z 

zakresu rehabilitacji i zatrudnienia osób niepełnosprawnych finansowanych ze środków 

PFRON 

4. w sprawie przekazania uprawnień do zaciągania zobowiązań związanych z realizacją 

przedsięwzięć 

5. w sprawie podania do publicznej wiadomości informacji, o której mowa w art. 37 ust. 1 pkt 1

ustawy o finansach publicznych

6. w sprawie planu finansowego rachunku dochodów wydzielonego ze środków funduszu 

pomocy na 2022 rok

7. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości Gminie Grodzisk

przez Powiatowy Zarząd Dróg w Siemiatyczach

8. w sprawie wyrażenia zgody na wynajem w formie przetargu ustnego nieograniczonego 

kompleksu pomieszczeń budynku Zespołu Szkół w Siemiatyczach 

9. w sprawie zbycia nieruchomości

10.w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż lokali mieszkalnych nr 30/8, 32/2, 34/7 położonych w 

obrębie Ostrożany gmina Drohiczyn stanowiących własność powiatu Siemiatyckiego
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11. w sprawie udzielenia upoważnienia dyrektorowi Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie

do jednoosobowego reprezentowania i składania oświadczeń woli w imieniu Powiatu 

Siemiatyckiego podczas realizacji zadania polegającego na zakupie pakietu szkoleniowego

i pakietu ubiorczego oddziału przygotowania wojskowego 

12.w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert na powierzenie realizacji zadania 

publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielania nieodpłatnej 

pomocy prawnej lub świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w Powiecie 

Siemiatyckim w 2023 roku

13.w sprawie ogłoszenia naboru kandydatów na członków komisji konkursowej 

reprezentujących organizacje pozarządowa lub podmioty wymienione w art. 3 ust. 3 ustawy

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie do opiniowania ofert złożonych w 

otwartym konkursie ofert na powierzenie realizacji zadania publicznego w zakresie 

prowadzenia punktu przeznaczonego do udzielania nieodpłatnej pomocy prawnej i 

świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w Powiecie Siemiatyckim w roku 

2023

14.w sprawie projektu uchwały Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na 

lata 2023 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na lata 2023 – 2029

15.w sprawie projektu budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok

16.w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości Gminie 

Drohiczyn przez Powiatowy Zarząd Dróg w Siemiatyczach

17.w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości Gminie 

Perlejewo przez Powiatowy Zarząd Dróg w Siemiatyczach 

18.w sprawie zatwierdzenia wyboru najkorzystniejszej oferty w związku z przeprowadzonym 

postępowaniem o udzielnie zamówienia publicznego

19.w sprawie zmian w budżecie powiatu siemiatyckiego na 2022 rok

20.w sprawie projektów planów finansowych jednostek budżetowych na 2023 rok

21.w spawie zbycia nieruchomości

22.w sprawie powołania komisji przetargowej do przeprowadzenia przetargu ustnego 

nieograniczonego na sprzedaż działek o numerach geodezyjnych; 9, 55/2, 57, 73, 88, 103 

położonych w Bacikach Średnich oraz nr 370, 377/1 położonych w Bacikach Dalszych 

Gmina Siemiatycze stanowiących własność powiatu Siemiatyckiego

23.w sprawie zakwalifikowania do likwidacji składników majątku ruchomego znajdującego się 

na stanie ewidencyjnym Zespołu Szkół Technicznych w Czartajewie 

24.w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy użyczenia nieruchomości gminie Nurzec 

Stacja przez Powiatowy Zarząd Dróg w Siemiatyczach

25.w sprawie zmiany regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Siemiatyczach 
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26.w sprawie powołania komisji konkursowej do zaopiniowania złożonych ofert na realizację 

zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu przeznaczonego na udzielanie 

nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczenia nieodpłatnego poradnictwa obywatelskiego w 

Powiecie Siemiatyckim w 2023 roku 

27.w sprawie wyrażenia opinii dotyczącej zaliczenia dróg do kategorii dróg gminnych na 

terenie Gminy Drohiczyn 

28.w sprawie udzielenia dotacji na rzecz zadania publicznego w zakresie prowadzenia punktu 

przeznaczonego na udzielanie nieodpłatnej pomocy prawnej i świadczenie nieodpłatnego 

poradnictwa prawnego w Powiecie Siemiatyckim w 2023 roku

Dziękuję bardzo.”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych 

ma pytania do przedstawionego sprawozdania?

Pytania do sprawozdania nie zostały zgłoszone.

W tym miejscu przewodniczący Rady zarządził przerwę.

P- kt 6.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował o przejściu do pkt 6 porządku obrad 

dzisiejszej sesji: Analiza oświadczeń majątkowych. 

Przewodniczący Rady poinformował, że zgodnie  z  regulacjami zawartymi w ustawie o 

samorządzie powiatowym radni powiatu zobowiązani byli do złożenia  rocznych oświadczeń 

majątkowych  za 2021 rok. Do złożenia rocznego oświadczenia majątkowego zobowiązani byli 

również: Sekretarz Powiatu, Skarbnik Powiatu, kierownicy jednostek organizacyjnych oraz 

pracownicy Starostwa wydający decyzje administracyjne w imieniu Starosty. W tracie roku złożone 

zostały również oświadczenia majątkowe w związku z zakończeniem lub rozpoczęciem pełnienia 

funkcji oraz w związku z otrzymaniem upoważnień do wydawania decyzji administracyjnych w 

imieniu Starosty. Podmiotami uprawnionymi do analizy oświadczeń majątkowych 

Przewodniczącego Rady i Starosty jest Wojewoda, radnych – Przewodniczący Rady  natomiast 

pracowników Starostwa i kierowników jednostek organizacyjnych – Starosta. Analizy oświadczeń 

majątkowych dokonuje również Naczelnik Urzędu Skarbowego właściwy ze względu na , miejsce 

zamieszkania osoby składającej oświadczenie, który przedkłada analizę Radzie Powiatu.

Przewodniczący Rady poinformował, iż wymienione podmioty w ustawowym terminie przedłożyły 

Radzie Powiatu analizy oświadczeń majątkowych. W części z przeanalizowanych oświadczeń 

stwierdzone zostały nieprawidłowości, które opisane zostały w informacjach, przekazanych Radzie

Powiatu zgodnie z wymogami ustawy o samorządzie powiatowym. W związku z tym 

Przewodniczący Rady zwrócił się do   radnych z pytaniem, czy istnieje potrzeba odczytania 

przedłożonych analiz oświadczeń majątkowych, czy możemy przyjąć, że osoby zainteresowane  

zapoznają się z ich treścią  w Biurze Rady Powiatu?

Z sali padły głosy, że nie ma potrzeby odczytywania.
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P – kt 7.

Pierwszy projekt uchwały dotyczył  zmian   w Uchwale   Nr XXII/175/21 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021 roku w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Powiatu Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i spłat 

zobowiązań na lata 2022 - 2029

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na  wspólnym posiedzeniu  komisji przed dzisiejszą sesją, czy państwo radni mają pytania  w tej 

sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/175/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Powiatu 

Siemiatyckiego na lata 2022 – 2026 wraz z prognozą kwoty długu i  spłat zobowiązań na lata 2022 

– 2029 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, głosów 

„przeciw”, i „wstrzymujących się” nie było. Uchwała Nr  XXXI/230/22 w załączeniu do protokołu.

Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale  Nr XXII/175/21 Rady Powiatu 

Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Siemiatyckiego na lata 2022 – 2025 wraz z prognozą kwoty długu i spłat zobowiązań na 

lata 2022 – 2029 stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z 

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na wspólnym posiedzeniu komisji, czy państwo radni mają pytania do przedłożonego projektu 

uchwały?

Ponieważ pytania nie zostały zgłoszone Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod 

głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu Siemiatyckiego na 2022 rok 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”, 0  głosów 

„przeciw”, 0  głosów „wstrzymujących się”. Uchwała Nr XXXI/231/22 – w  załączeniu do 

protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie zmian w Uchwale Nr XXII/176/21 Rady 

Powiatu Siemiatyckiego z dnia 22 grudnia 2021r. w sprawie uchwalenia budżetu Powiatu 

Siemiatyckiego na 2022 rok.

Kolejny  projekt uchwały dotyczył zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w roku 2022
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Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na  wspólnym posiedzeniu  komisji , czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych w roku 2022 głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się' nie było.

Uchwała Nr XXXI/232/22 – w załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

zmian planu finansowego Państwowego Funduszu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych w roku 

2022 - w załączeniu do protokołu.

Kolejny  projekt uchwały dotyczył ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu 

w     2023 roku;

Przewodniczący Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  

wspólnym posiedzeniu  komisji , czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał 

projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie 

pojazdów oraz wysokości kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu 

w 2023 roku głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się' nie było. 

Uchwała Nr XXXI/233/22 – w załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w 

sprawie ustalenia wysokości opłat za usuwanie i przechowywanie pojazdów oraz wysokości 

kosztów spowodowanych wydaniem dyspozycji usunięcia pojazdu w 2023 roku stanowi załącznik 

do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poinformował że projekt uchwały został omówiony 

na  wspólnym posiedzeniu  komisji , czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie  ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i 

placówkach oświatowych prowadzonych przez Powiat Siemiatycki głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się' nie było. 
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Uchwała Nr XXXI/234/22 – w załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

ustalenia regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach i placówkach oświatowych 

prowadzonych przez Powiat Siemiatycki – w załączeniu do protokołu.

Kolejny  projekt uchwały dotyczył ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r.

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu  komisji , czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek 

ogólnodostępnych na terenie powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXI/235/22 – w załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

ustalenia rozkładu godzin pracy i harmonogramu dyżurów aptek ogólnodostępnych na terenie 

powiatu siemiatyckiego w okresie od 01.01.2023 r. do 31.12.2023 r. - w załączeniu do protokołu. 

Kolejny  projekt uchwały dotyczył zmian w uchwale Nr XXX/225/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z

dnia 14     października 2022 r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z 

organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2023”

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu  komisji , czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone w związku z tym Przewodniczący Rady poddał projekt 

uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie zmian w Uchwale Nr XXX/225/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego 

z dnia 14 października 2022 r. w sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego 

z organizacjami pozarządowymi oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 

działalności pożytku publicznego i o wolontariacie w roku 2023” głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXI/236/22 – w załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

zmian w uchwale Nr XXX/225/22 Rady Powiatu Siemiatyckiego z dnia 14 października 2022 r. w 

sprawie przyjęcia „Programu współpracy Powiatu Siemiatyckiego z organizacjami pozarządowymi 

oraz z podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego i o 

wolontariacie w roku 2023” stanowi załącznik do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył przyjęcia statutu Związku Powiatowo – Gminnego „Nad 
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Bugiem”

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na  wspólnym posiedzeniu  komisji , czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.

Za podjęciem uchwały w sprawie przyjęcia statutu Związku Powiatowo – Gminnego „Nad Bugiem” 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXI/237/22 – w załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

przyjęcia statutu Związku Powiatowo – Gminnego „Nad Bugiem” stanowi załącznik do protokołu.

Kolejny projekt uchwały dotyczył zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski  przypomniał, że projekt uchwały został omówiony 

na  wspólnym posiedzeniu  komisji , czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu uchwały nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady 

Powiatu Siemiatyckiego na 2023 rok głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXI/238/22 – w załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie 

zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu Siemiatyckiego na 2023 

rok – w załączeniu do protokołu.

Następny projekt uchwały dotyczył określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie powiatu siemiatyckiego

Przewodniczący Rady przypomniał, że projekt uchwały został omówiony na  wspólnym 

posiedzeniu  komisji , czy państwo radni mają pytania  w tej sprawie?

Pytania do projektu nie zostały zgłoszone.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Za podjęciem uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, 

restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub 

znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków, położonych na terenie powiatu siemiatyckiego 

głosowało 15 radnych.

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała podjęta została przy 15 głosach „za”,  głosów 

„przeciw” i „wstrzymujących się” nie było. 

Uchwała Nr XXXI/239/22 – w załączeniu do protokołu. Protokół głosowania jawnego w sprawie 
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określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane przy zabytkach wpisanych do rejestru zabytków lub znajdujących się w gminnej 

ewidencji zabytków, położonych na terenie powiatu siemiatyckiego stanowi załącznik do protokołu.

P – kt 5.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski serdecznie powitał Wojewodę Podlaskiego Pana 

Bohdana Paszkowskiego jednocześnie poinformował o przejściu do wręczenia odznaczeń 

państwowych.

Prowadząca ceremonię wręczenia odznaczeń Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, 

że Prezydent Rzeczypospolitej Polskiej Andrzej Duda nadał odznaczenia osobom zasłużonym dla 

Powiatu Siemiatyckiego. W imieniu prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej aktu dekoracji dokona 

Wojewoda Podlaski Bohdan Paszkowski. Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk zaprosiła osoby 

dekorowane, Pana Wojewodę i Pana  Starostę. 

Na podstawie art. 138 Konstytucji Rzeczypospolitej Polskiej oraz ustawy o orderach i 

odznaczeniach postanowieniem Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej Andrzeja Dudy za zasługi 

na rzecz kultywowania i propagowania tradycji ludowych Brązowym Krzyżem Zasługi odznaczona 

zostaje Pani Bożena Krzyżanowska.

Wojewoda Podlaski Bohdan Paszkowski udekorował Panią Bożenę Krzyżanowską Brązowym 

Krzyżem Zasługi nadanym przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej.

Sekretarz Powiatu Agata Androsiuk poinformowała, że na podstawie art. 138 Konstytucji 

Rzeczypospolitej Polskiej oraz ustawy o orderach i odznaczeniach za wzorowe, wyjątkowo 

sumienne wykonywanie obowiązków wynikających z pracy zawodowej Medalem Złotym za 

Długoletnią Służbę odznaczona zostaje Pani Walentyna Kwiatkowska.

Wojewoda Podlaski Bohdan Paszkowski udekorował Panią Walentynę Kwiatkowską  Złotym 

Medalem za Długoletnią Służbę nadanym przez Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej.

Głos zabrał Wojewoda Podlaski Bohdan Paszkowski który przeprosił za opóźnienie. Mieliśmy w 

scenariuszu wręczenie odznaczeń na początku dzisiejszej sesji Rady Powiatu, szczególnie 

Wojewoda Bohdan Paszkowski przeprosił Panie za to, że tak długo oczekiwały ale tak złożyło się 

że już w Starostwie ale odbywał centralną videokonferencję, która również rozpoczynała się o 

godz. 1000 stąd późniejsze przybycie nie do samych Siemiatycz  ale na sesję Rady Powiatu.

Wojewoda Podlaski Bohdan Paszkowski pogratulował Paniom wysokich odznaczeń ale są one 

odzwierciedleniem ogromnych zasług, które panie położyły i w dalszym ciągu kładą w swoich 

obszarach działalności w Powiecie Siemiatyckim, w Mieście Siemiatycze, wszystko to składa się 

na wkład w rozwój naszego województwa. Wojewoda Bohdan Paszkowski pozdrowił Wysoką 

Radę, sesję zaplanowaliście adekwatnie do czasu, który chcieliście poświęcić, że działacie 

wspólnie na rzecz rozwoju powiatu. Wojewoda Bohdan Paszkowski wyraził nadzieję, że te 

działania, które podejmujemy czy we współpracy czy są one w szerszym wymiarze wsparciem 

rządu, który reprezentuje w województwie, również mają bardzo istotny wkład w to, że możecie 
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realizować swoje zamierzenia w różnych obszarach: inwestycyjne, społeczne i te, które 

zaspokajają potrzeby mieszkańców, które tworzą podstawy do waszego rozwoju, to przedkłada się

na rozwój województwa a mamy dobrą współpracę, być może nie zawsze to, czego oczekujecie 

jest od razu spełniane  ale to, co jest możliwe co w ramach programu inwestycji strategicznych w 

ramach Polskiego Ładu, w ramach programów, które są realizowane dotyczących czy rozwoju 

dróg czy na innych obszarach cały czas staramy się to wszystko rozwijać. Wojewoda Podlaski 

Bohdan Paszkowski jeszcze raz pogratulował paniom wszystkich osiągnięć i życzył zebranym 

wielu możliwości realizacji działań  dzięki wsparciu rządowemu. Wojewoda Podlaski zaznaczył, że 

z tego co słyszał jest rozpoczęta procedura lokalizacji tu Wojska Polskiego i wyraził opinię, że 

zakończy się to sukcesem. Wszyscy chcemy żyć bezpiecznie w tych niespokojnych czasach ale 

chcemy też aby powiat się rozwijał a jest to również element rozwoju. Wszystkiego dobrego.

Pani Walentyna Kwiatkowska na ręce pana Wojewody w imieniu osób odznaczonych złożyła 

serdeczne podziękowania Panu Prezydentowi za obdarowanie nas tak zaszczytnym 

wyróżnieniem. Pani Walentyna Kwiatkowska podkreśliła, że jej praca to nie tylko jej zasługa, jest to

praca i urzędników Starostwa, w zakresie finansów w szczególności Wydziału Finansowo 

Budżetowego i wszystkich służb finansowych w jednostkach bo każda z powiatowych jednostek 

realizowała cząstkę swojego budżetu. Pani Walentyna Kwiatkowska poinformowała, że to 

wyróżnienie które otrzymała za  zajmowanie się finansami powiatowymi dedykuje tym wszystkim, 

których wymieniła. Pani Walentyna Kwiatkowska poinformowała, że jej praca wyglądała tak 

również dzięki dobrej współpracy z Radą i z Zarządem z Panem Starostą, Pan Starosta docenił tę 

pracę. Skarbnik Walentyna Kwiatkowska podziękowała za rekomendację do tego odznaczenia, 

jednocześnie podziękowała za wszystko, za lata wspólnej pracy w samorządzie, życzyła również 

dalszych sukcesów w pracy na rzecz społeczności samorządowej.

Dyrektor Zespołu Szkół w Siemiatyczach Bożena Krzyżanowska zwracając się do Wojewody i 

Starosty serdecznie podziękowała za wyróżnienie jednocześnie podkreśliła, że jest to dla niej duża

motywacja do tego, aby nadal działać na rzecz szkoły ale również na rzecz środowiska lokalnego.

Starosta Marek Bobel przekazał serdeczne gratulacje od wszystkich radnych Powiatu 

Siemiatyckiego w związku z otrzymaniem tak zaszczytnych odznaczeń. Każde odznaczenie 

sprawia wielką radość, co prawda w tej chwili nie są one gratyfikowane finansowo ale Starosta 

zaznaczył że wie to z własnego doświadczenia że otrzymanie odznaczenia od kogoś oznacza 

docenienie jego, jej w działalności wykraczającej poza zwykły zakres obowiązków. Starosta Marek 

Bobel pogratulował serdecznie odznaczeń bo i Pani Skarbnik i Pani Dyrektor zasłużyły na to.

Starosta Marek Bobel podziękował panu Wojewodzie za obecność w dniu dzisiejszym. Ponieważ 

Pan Wojewoda pytał, jak ta współpraca układa się na szczeblu rządowym bo pan Wojewoda 

reprezentuje rząd Rzeczypospolitej – Starosta potwierdził -  wszystkie działania inwestycyjne, które

powiat podejmuje w ostatnich latach i rekordowe budżety i rekordowe budżety na przyszły rok pod 

względem inwestycyjnym dobijające do 60% wydatków na inwestycje świadczą o tym, że ta 
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współpraca jest znakomita. Starosta Marek Bobel podziękował Panu Wojewodzie za wsparcie. Na 

tym nie kończymy, będą następne programy rządowe, do których będziemy składać perfekcyjnie 

przygotowane wnioski więc Pan Wojewoda będzie miał problem, żeby takie wnioski odrzucić. 

Starosta wyraził nadzieję, że będą one przechodziły i że część południowa województwa 

podlaskiego będzie rozwijała się w tempie jak w tej chwili a może jeszcze wyższym. Starosta 

Marek Bobel podziękował panu Wojewodzie za to, że zawsze ma czas aby przyjąć Starostę, aby 

przyjechać do Powiatu Siemiatyckiego bo z tego co wie dzisiaj miał zaproszenie na uroczystość 

przekazania obowiązków dowódcy Wojsk Obrony Terytorialnej, odbywało się to w Białymstoku 

również o godz. 1000 i Pan Wojewoda wybrał Powiat Siemiatycki – po pierwsze że ustaliliśmy to 

wcześniej ale też świadczy to o tym, że docenia nasze działania. Starosta Marek Bobel 

podziękował Panu Wojewodzie jednocześnie poinformował, że liczy na dalszą współpracę na 

szczeblu samorządu Powiatu Siemiatyckiego z rządem Najjaśniejszej Rzeczypospolitej.

Wojewoda Bohdan Paszkowski poinformował, że przekazanie dowództwa I Brygadzie Obrony 

Terytorialnej – nastąpiła korekta i odbyło się ono w sobotę.

P – kt 8.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwrócił się z pytaniem, czy ktoś z państwa radnych 

zechce zabrać głos w tym punkcie?

Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że chciałby wrócić do pewnej sprawy, możemy pochwalić 

się wspólną inicjatywą powiatu miasta i gminy, która została zrealizowana dzięki między innymi 

środkom z Województwa, chodzi o ulicę Słowiczyńską . Nie było hucznego przekazania, nie było 

„pompy”, oddania do użytku po remoncie ale warto pochwalić za wspólne działanie. Ta droga 

została doprowadzona do Bacik Średnich , gdzie znajduje się między innymi Zakład Opiekuńczo 

Leczniczy, hospicjum, dużo ludzi mieszka w Bacikach Średnich, Dalszych, Romanówce. Radny 

Mikołaj Żabiński poinformował, że chciałby po rozmowie z Wójtem Gminy Siemiatycze poruszyć 

taką sprawę jak możliwość doprowadzenia komunikacji podmiejskiej czy może być to komunikacja 

PKS Nova, chodzi o doprowadzenie dojazdu do tych miejscowości. Obecnie komunikacja 

podmiejska dojeżdża do Słowiczyna, autobus stoi tam pół godziny i wraca z powrotem. Gdyby tą 

komunikację podmiejską przy wspólnym porozumieniu gminy, miasta i powiatu „puścić” przez 

Baciki Średnie, Bliższe i wrócić do miasta i odwrotnie, umożliwiłoby to bardzo ludziom dojazd 

między innymi i do zakładu opiekuńczego. Radny Mikołaj Żabiński poinformował, że chciały wrócić 

również do jeszcze jednej sprawy – jak niezsynchronizowane są kursy PKS Nova do dworca PKP 

w Siemiatyczach Stacji. Autobusy niby jeżdżą do dworca ale nie pasują ani do przyjazdu ani do 

odjazdu, radny stwierdził że nie wie, dla kogo PKS Nova tam jeździ, ludzie jeżdżą swoimi 

pojazdami ze względu na to, aby móc dojechać do Warszawy.

Wojewoda Bohdan Paszkowski zaznaczył, że nie jest organem nadzorczym nad PKS Nova ani 

nie organizuje  konkretnych przejazdów, kursów i godzin ich otwarcia natomiast jest fundusz 

rozwoju połączeń autobusowych, Urząd Wojewódzki w dalszym ciągu dopłaca do z tego funduszu,
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właśnie zakończyliśmy ostatnio rozstrzygnięcie kolejnego konkursu na 2023 rok, zakontraktowało 

różnego rodzaju kursy w zależności od potrzeb w sumie 36 jednostek z tego 31 gmin i 5 powiatów. 

Wojewoda Bohdan Paszkowski zaznaczył że nie wie, czy kursy, o których pan radny mówił też są 

wspierane z tego funduszu ale taka możliwość jest. Mamy dotychczas taką sytuację, że środków 

na wsparcie mamy dużo więcej niż samorządy na terenie naszego województwa korzystają z tego.

Zakontraktowaliśmy prawie 19 mln zł. na rok 2023, mamy jeszcze trochę środków na 

dofinansowanie, być może w trakcie roku będziemy organizowali kolejny konkurs, warto z tego 

źródła pozyskiwać środki na tego rodzaju inicjatywy. Inicjatywa powinna wynikać ze strony 

jednostek samorządu terytorialnego, w roku 2023 36 samorządów będzie realizować przewozy z 

tym dofinansowaniem, trzeba pamiętać że niektóre jednostki samorządu zawierają z innymi 

jednostkami samorządu porozumienia więc de facto tych jednostek jest dużo więcej.

Radny Mikołaj Żabiński podkreślił, że jego pytanie nie wynikało z obecności pana Wojewody, na 

szczeblu samorządowym i tak miał do tego tematu wrócić. 

Starosta Marek Bobel zwracając się do radnego Mikołaja Żabińskiego podkreślił, że komunikacja 

podmiejska nie jest to zadanie powiatu. Oczywiście, tak jak w przypadku Białystok – Wasilków, 

Białystok – Supraśl mogą porozumieć się samorządy poziomu gminnego i takie połączenie 

uruchomić oczywiście z wykorzystaniem dofinansowania rządowego o czym mówił pan Wojewoda.

Dwa samorządy Powiatu Siemiatyckiego wiedziały, jak złożyć wniosek, jak udogodnić życie swoim 

mieszkańcom. Starosta Marek Bobel poradził innym samorządowcom, innym gminom zapytać 

wójta Gminy Mielnik, Wójta Gminy Perlejewo jak można złożyć wniosek. Środki są, tak jak mówi 

Pan Wojewoda,  środki zapewne będą również w przyszłym roku więc trzeba zmobilizować 

samorządy aby wywiązywały się ze swojego ustawowego zadania, jeśli leży im na sercu dobro 

gminy czy miasta. Co do spółki PKS Nova jest to spółka samorządu Województwa Podlaskiego. 

Starosta poinformował, że w najbliższym czasie będzie w Urzędzie Marszałkowskim, będzie 

rozmawiał w tej sprawie z Panem Marszałkiem Kosickim, być może da się tak poprawić rozkład 

jazdy autobusów że będą udogodnieniem dla przyjeżdżających i odjeżdżających z dworca.

Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski zwracając się do Wojewody Bohdana 

Paszkowskiego poinformował, że współpraca między naszymi radnymi jest bardzo dobra, był kilka 

głosowań, głosów „przeciw' i „wstrzymujących się nie było”, Przewodniczący Rady poinformował, 

że chce pochwalić Radę, współpracujemy bardzo dobrze. Mamy swoje odmienne zdanie ale to 

bardzo dobrze. Koniec końców jest dobry.

P – kt 9.

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Henryk Boguszewski 

podziękował zebranym za przybycie i zamknął obrady XXXI  sesji  VI  kadencji Rady Powiatu 

Siemiatyckiego.  

Na tym protokół zakończono i podpisano.

PRZEWODNICZĄCY  RADY

15



Henryk Boguszewski 

Protokołowała:  Elżbieta Malinowska 
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